
Geachte voorzitter, wethouder, leden van de raad en overige aanwezigen, 

 

1. Vanaf 1992 ben ik werkzaam geweest bij het Notariskantoor gelegen aan de rand van het Prins 

Bernhard Plantsoen (PBP). Vanaf 2015 ben ik woonachtig in het van Notariskantoor tot 

woonhuis verbouwd pand aan de rand van het PBP. Al die jaren heb ik de veranderingen in het 

PBP kunnen volgen. Van de volière met vogels, zwervers tot aan de huidige staat met 

drugsdealers, een mooi plantsoen en een – thans gesloten – Paviljoen. 

2. Laat duidelijk zijn: de omwonenden zijn vóór aanpassing van het PBP.  

3. Laat duidelijk zijn: de omwonenden zijn vóór kleinschalige evenementen behorende bij de aard 

en de sfeer van het PBP. 

4. In september 2022 heb ik aan het College van B en W een brief gestuurd waarin namens de 

omwonenden onze zorgen worden gedeeld omtrent de minder positieve ontwikkelingen op dat 

moment. Dankzij de inzet van de Gemeente, de toenmalige beheerder van het Paviljoen, 

Gildebor en het – 24 uurs – toezicht van de omwonenden ging het de afgelopen tijd de goede 

kant op. 

5. Het Paviljoen en het PBP werden gebruikt waarvoor het bedoeld was. Een kleinschalige 

horecagelegenheid, een gezellig terras aan de waterkant,  een leuke speeltuin en kleinschalige 

evenementen in het Park. Uiteraard hebben de gevolgen van corona en het moeilijk kunnen 

vinden van personeel voor de exploitatie van het Paviljoen hun uitwerking gehad. 

6. In vervolg op het onderhoud tussen de Gemeente en omwonenden op 27 oktober 2022 deelt de 

Gemeente mee (begin citaat) ‘dat in de komende periode wordt bekeken op welke manier vanuit 

park en vanuit het paviljoen aanpassingen nodig zijn om het plantsoen nog aantrekkelijker te 

maken Bij het uitwerken van de plannen zullen ook de omwonenden worden betrokken’ (einde 

citaat). 

7. In de afgelopen periode heeft er een toename van het aantal evenementen plaatsgevonden. 

Door de Gemeente is onderkend dat dit aantal groter is geweest dan het toegestane aantal 

evenementen. Reken hierbij ook de duur van de op- en afbouw. 

8. Het PBP was sterk op weg een Evenemententerrein te worden. 

9. Goed te lezen dat de Gemeente Hengelo in het kader van ‘participatie’ stelt dat (begin citaat) ‘de 

inwoner centraal staat in het handelen van ons als Gemeente.’ Het uitgangspunt is daarbij dat 

we, volgens onze leidende motieven, persoonlijk, duidelijk, betrouwbaar en respectvol zijn in ons 

contact en handelen.’  

 De Gemeente stelt de zogenaamde bewonersparticipatie zeer op prijs. Belanghebbenden 

kunnen dan niet alleen via inspraak hun mening laten horen maar – participatie gaat nog verder 

– inwoners worden vroeg in het proces betrokken. 

10. De theorie doet het ultieme vermoeden. Nu nog de praktijk. Op 20 juni 2023 werden wij als 

omwonenden volledig verrast door een algemene uitnodiging van de Gemeente Hengelo over 

de – reeds zeer concrete – plannen voor de aanpassingen van het PBP en de uitbreiding van het 

Paviljoen. Participatie ten top! 



11. De omwonenden maken zich ernstig zorgen of de voorgestelde exploitatie van het Paviljoen 

haalbaar is. Ook de continuïteit van de gemaakte afspraken en de sociale controle over het PBP 

door de exploitant is op deze wijze niet gewaarborgd 

12. De Gemeente Hengelo staat thans voor de keuze een forse investering (€ 986.000,00) te doen 

voor de omvangrijke uitbreiding van het Paviljoen. Daarna dient een exploitant te worden 

gezocht. Er hebben zich volgens mededeling van de Gemeente gegadigden gemeld, doch 

anderzijds is ook bekend dat horeca-ondernemers uit Hengelo te kennen hebben gegeven dat 

de exploitatie op de huidig voorgestelde wijze niet haalbaar is. 

13.  Bovenstaand nog los van de door de bewoners verwachte toename van de geluidsoverlast. 

Berekeningen zijn uitgevoerd op basis van aantallen bezoekers die niet overeenkomen met de 

toename van het aantal vierkante meters van het Paviljoen. Eén gezin krijgt deze 

horecagelegenheid zo goed als in de achtertuin. Participatie? 

14. Hierbij het zeer nadrukkelijk verzoek van de omwonenden om het verlenen van het krediet nog 

eens sterk te overwegen – en los te koppelen van de investering in het PBP - en de uitbreiding 

van het Paviljoen te laten plaatsvinden in overleg met de toekomstige exploitant en de 

omwonenden. 

15. Nogmaals: de omwonenden zijn vóór aanpassing van het PBP.  

16. Nogmaals: de omwonenden zijn vóór kleinschalige evenementen behorende bij de aard en de 

sfeer van het PBP. 

17. Op deze wijze wordt hopelijk alsnog recht gedaan aan de slogan van de Gemeente Hengelo: 

‘Samen was én is de basis!’. 

 

 

Hans Kroezen 


